

《必胜英语》

图书基本信息

书名：《必胜英语》

13位ISBN编号：9787301066706

10位ISBN编号：7301066708

出版时间：2004-5

出版社：北京大学出版社

作者：杰肯

页数：199

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《必胜英语》

内容概要

《必胜英语:大学英语实用听说教程2(教师用书)》内容简介为：“教学计划帮助新老师成为称职的老师，帮助称职的教师成为更优秀的教师。”根据这种理念，《必胜英语——大学英语实用听说教程》教师用书为教师备课提供了创新性的支持系统。内容包括：针对于《学生用书》第一课的教学计划，《学生用书》全部内容及答案，针对于不同授课时间的教学进度参考，每一练习项目所需时间参考，有关教学方法的各种建议。

还包括：配套Activity Bank CD-ROM，包括补充听力练习资料，并可自行设计课堂活动内容。Audio CD 含有学生用书听力部分的录音资料。

《必胜英语》

作者简介

Rob Jenkins : I love teaching.I love to see the expressions on my studentsfaces when the light goes on and their eyes show such sincere joy of learning.I Knew the first time I stepped into an ESL classroom that this was where I needed to be and I have never quesftioned that resolution.I have worked in business , sales , and publishing , and Ive found challenge in all , but nothing can compare to the satisfaction of reaching people in such a personal way. Thanks to my family who have put up with late hours and early mornings , my friends at church who support me , and all the people at santa Ana College , School of Continuing Education who believe in me and are a souce of tremendous inspiration.

《必胜英语》

书籍目录

Student Book/Lesson Planner UnitsPre-Unit Getting to Know YouUnit 1 Everyday LifeUnit 2 Time to Go ShoppingUnit 3 Food and NutritionUnit 4 HousingUnit 5 Our CommunityUnit 6 HealthUnit 7 Work , Wokr , WorkUnit 8 Goals and Lifelong LearningAppendicesUseful WordsGrammar ReferenceVocabulary List(1)Vocabulary List(2)Listening Scripts with Supplemental Listenings from the Activity BankTReaching HintsGrammar Challenge to the TeacherGrammar Challenge Answer KeyStand Out Activity Band 2 CD-ROM and Stand Out Audio CD 2

《必胜英语》

编辑推荐

本套大学英语系列教材首先推出《大学英语教授》（包括1-6册学生用书和老师用书共12册），其中1-4册的难度对应教育部《大学英语课程教授要求（试行）》中的“一般要求”的水平。此后通过专业英语系列教材达到《要求》中规定的“更高要求”的标准。《大学英语英语教程》的听说辅助教材，有针对性地加强培养学生的实用听说能力。全书提供网络版资源和配套光盘及录音带。

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com